
 
  

Verslag Fysieke Adviestafel FoodValley  
Donderdag 25 januari 2024 van 14.00 uur tot 16.30 uur  

__________________________________________________________________  
Aanwezigen aanbieders: Mw. Agbaje (de Rading), dhr. Van Gorp (Entrea Lindenhout), dhr. Treffers 

(Stichting Timon), Mw. Van Driel (Stichting Breder), dhr. Naaldenberg (Jeugdbescherming Gelderland), 

mw. Wingelaar (Karakter), dhr. Van der Meij (Partners voor de Jeugd WSSJBJR), dhr. Teterissa (GGZ 

centraal), mw. Postma (Centraal Nederland), mw. Lukassen (’s Heeren Loo), mw. Van de Kieft (Eleos 

GGZ), mw. Mulders (Pluryn), mw. Wijnberger (Psyzorg).   

  

  

Aanwezigen Jeugdhulpregio FoodValley: Dhr. Ten Hove (voorzitter) (Jeugdhulpregio FoodValley), mw.  

Mohamed (notulist) (Jeugdhulpregio FoodValley), mw. Van Haren (Jeugdhulpregio FoodValley), mw.  

Roodzant (Jeugdhulpregio FoodValley), Dhr. Vos (Jeugdhulpregio FoodValley), Mw. Meeuwsen 

(gemeente Nijkerk), mw. Koppejan (gemeente Scherpenzeel), dhr. Van Leeuwen (gemeente Barneveld), 

mw. Van Hemmen (gemeente Barneveld), mw. Siegers (gemeente Ede), dhr. Stolte (gemeente Ede), mw. 

De Win (gemeente Renswoude), mw. Noorlander (gemeente Veenendaal), mw. Beltman (gemeente 

Veenendaal).   

  

  

1. Opening  

De heer ten Hove (Jeugdhulpregio FoodValley, hierna: JHFV) opent de vergadering en stelt de agenda 

vast.   

  

2. Mededelingen  

- Materiële controle (dhr. Ten Hove)  

De Jeugdhulpregio is momenteel aan het onderzoeken of het mogelijk is om materiële controle te 

beleggen bij het Knooppunt. Hier is nog geen formeel besluit over genomen.   

- Vorming gemeenschappelijke regeling (dhr. Ten Hove)  

Per 01-01-2025 zal de samenwerking overgaan in een gemeenschappelijke regeling. Het Knooppunt zal 

doorgaan als een bedrijfsvoering organisatie. Zodra er contouren staan zal dit terugkomen bij de Fysieke 

Adviestafel.  

- Terugblik vorige Fysieke Adviestafel (dhr. Ten Hove)  

Bij de vorige Fysieke Adviestafel is afgesproken om de uitdaging van 2024 gezamenlijk te bespreken. Dit 

heeft de agenda van deze Fysieke Adviestafel niet gehaald wegens prioritering en dit onderwerp in zijn 

volledigheid te kunnen behandelen. Bij de volgende Fysieke Adviestafel wordt dit behandeld.   

  

3. Update doorontwikkeling Fysieke adviestafel door Mw. Siegers (Ede).  

Vanuit de werkgroep ‘Doorontwikkeling Fysieke Adviestafel’ is mevrouw Siegers de trekker. Binnen deze 

werkgroep bespreken ze de ontwikkelpunten. De doelstelling is om de Fysieke Adviestafels meer 

themagericht in te richten. In december is benoemd dat er vertraging is opgelopen in het jaarplan van 

2024. De doelstelling is om eind Q1 een jaarplan te kunnen presenteren.   

  



  

  

4. Memo tarieven kindergeneeskunde door Mw. Van Haren (JHFV)   

Eind 2023 is de herijking tarieven besproken. Hier waren de tarieven van kindergeneeskunde nog niet in 

meegenomen. De betreffende aanbieders zijn wel uitgenodigd, maar sluiten niet aan bij de Fysieke 

Adviestafel. De aanwezige aanbieders gaan akkoord met de memo kindergeneeskunde.  

  

5. Lokale- en regionale hervormingsagenda door dhr. Stolte (Gemeente Ede)  

De hervormingsagenda is medio 2023 vastgesteld door de vijfhoek (aanbieders, professionals, Rijk, 

gemeenten en cliënten). Hieruit is een hervormingsagenda opgesteld bestaande uit de volgende 

onderdelen:  

1. Landelijk implementatieplan.  

2. Robuustheidsscan regio’s door het Ministerie van Volksgezondheid en Welzijn. Regionale en 

lokale uitvoering.  

   

Ook zijn er een aantal punten geïmplementeerd op basis van moties van de VNG:  

1. Uitvoerbaarheidstoets op het implementatieplan.  

2. Startfoto per regio.  

3. Startconferenties per landsdeel.  

  

Het doel van de startfoto’s is:  

1. In kaart brengen uitgangssituatie regio en gemeenten binnen regio.  

2. Ondersteuningsaanbod regio en gemeenten in kaart brengen met betrekking tot uitvoering 

maatregelen.  

  

Het resultaat hiervan:  

De Jeugdhulpregio FoodValley heeft hiermee een gedragen nulmeting.   

  

De lokale startfoto’s zijn door de gemeenten zelf ingevuld. De regionale startfoto is ingevuld door 

medewerkers van het Knooppunt. De inhoud van beide startfoto’s zal vandaag besproken worden met de 

aanbieders. Op 27 februari is er een provincie brede conferentie om het vervolg van de reflecties te 

bespreken. Beide startfoto’s zullen in maart 2024 definitief worden vastgesteld.   

  

De regionale startfoto is plenair besproken. De lokale startfoto’s zullen in kleinere werkgroepen behandeld 

worden. Aanbieders kunnen dan langs bij een van de medewerkers van de gemeente om vragen te 

stellen en impact te geven. Over de lokale startfoto verteld de heer Stolte (gemeente Ede) het volgende: 

De gemeenten van de Jeugdhulpregio FoodValley zetten vanaf 2015 al in op het verminderen van 

residentiële jeugdhulp. Dit wordt gedaan door contractuele afspraken te maken, transformatie in te zetten 

via verschillende inhoudelijke projecten en stevig in te zetten op de regie vanuit de lokale teams/toegang 

van gemeenten op deze casussen.  

  

De gemeenten van de Jeugdhulpregio FoodValley kopen jeugdzorg in via de inkoopsystematiek van 

bestuurlijk aanbesteden vanaf 2016 en met de jeugdzorgaanbieders is vanaf 2016 een overeenkomst 

voor onbepaalde tijd. We hebben hierdoor geen drukte door nieuwe inkooprondes, kunnen ons beter 

richten op de inhoudelijke transformatie en passen indien nodig de overeenkomsten aan op de wijze die 

past bij de inhoudelijke ontwikkeling.  

  

  

6. Rondvraag  

Er zijn verder geen vragen en de heer ten Hove (JHFV) sluit de vergadering.   

  


